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Protokolljustering 
Kronoby den        /         2022 _____________________________ ______________________________ 

 
 
 
 
 
 

PROTOKOLL 

Styrelsen kallas till möte tisdagen den 29 november 2022 kl. 15.00 på Kronoby folkhögskola.  

 

Ärendets Ärende 

nummer 

 

§ 39 Mötets öppnande 

§ 40 Mötets behörighet 

§ 41 Val av två protokolljusterare 

§ 42 Godkännande av föredragningslistan 

§ 43 Ekonomisk rapport 1-9/2022 
§ 44 Timlärarnas reseersättning 

§ 45 Budget 2023 och ekonomiplan 2024-2025 
§ 46 Budgetändring 

§ 47 Övriga ärenden 

§ 48 Anmälningsärenden 

§ 49 Mötets avslutande 
 

 

 

 

 

Hans-Erik Lindgren, ordf. 

 

Enligt uppdrag 

 

 

 

______________________ 

Tom Hansén, rektor 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

 

  

 

 

 

Tom Hansén (2 dec 2022 14:12 GMT+2)
Tom Hansén

Irene Strömberg (2 dec 2022 20:13 GMT+2)
Irene Strömberg

Madeleine Englund-Svenlin (7 dec 2022 15:42 GMT+2)
Madeleine Englund-Svenlin

Hans-Erik Lindgren (20 dec 2022 14:06 GMT+2)
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Kronoby den        /         2022 _____________________________ ______________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

NÄRVARANDE på plats (X) via Teams (T) 

 
Beslutande: 
 

x Hans-Erik Lindgren  Ann-Marie Granholm 
x Christan Dahlin  Camilla Roslund-Nordling 
x Ann-Sofi Storbjörk  Pentti Silvennoinen 
Boris Nygård   Leif Jakobsson 
x Irene Strömberg  Nina Brännkärr-Friberg 
T Madeleine Englund-Svenlin Andreas Kronqvist 
x Ulla-Maria Åstrand anlände kl. 15.15 § 43 Karin Saarukka 

 
 
 
 
 
 
Övriga närvarande: 
 
x Tom Hansén 
   Pontus Wallis 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Irene Strömberg (2 dec 2022 20:13 GMT+2)
Irene Strömberg

Madeleine Englund-Svenlin (7 dec 2022 15:42 GMT+2)
Madeleine Englund-Svenlin
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Kronoby den        /         2022 _____________________________ ______________________________ 

 
 
 
 

 
 

§ 39 Mötets öppnande 
 

Beslutsförslag: Ordförande Hans-Erik Lindgren öppnar mötet kl. 15.00 

Beslut: Ordförande hälsade alla välkomna till årets femte styrelsemöte och öppnade möte kl. 15.05. 

 

§ 40 Mötets behörighet 
 

Beslutsförslag: Sammanträdet konstateras vara lagenligt sammankallat och med hänsyn till antalet 

närvarande beslutfört 

Beslut: Enligt förslaget 

 
§ 41 Val av två protokolljusterare 
 

Beslutsförslag: Till protokolljusterare utses Irene Strömberg och Madeleine Englund-Svenlin 

Beslut: Enligt förslaget 

 

§ 42 Godkännande av föredragningslistan 
 

Beslutsförslag: Föredragningslistan godkänns i föreliggande form 

Beslut: Enligt förslaget 

 

§ 43  Ekonomisk rapport 1-9/2022 

 

Hänvisning: Bilaga 1 Driftsrapport  

 
Beredning: Ekonomichef Pontus Wallis, 040-486 5619 
e-post: pontus@kvarnen.fi 
                                                                                                               
 
Beslutsförslag: Rapporten presenteras vid mötet 
Beslut: På grund av att ekonomichefen insjuknat presenterades ingen mellanrapport på mötet. En 

ekonomisk mellanrapport skickas styrelsemedlemmarna i efterskott. 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

Irene Strömberg (2 dec 2022 20:13 GMT+2)
Irene Strömberg

Madeleine Englund-Svenlin (7 dec 2022 15:42 GMT+2)
Madeleine Englund-Svenlin
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Kronoby den        /         2022 _____________________________ ______________________________ 

 
 
 
 
 
 
§ 44 Timlärarnas reseersättning 
 
I uppdateringen av kollektivavtalet UKTA 2022-2025 i bilaga 13 FOLKHÖGSKOLOR finns det en 
ändring i § 16 * gällande ersättning av resekostnader för timlärare. Avtalet gäller från den 1.8 2022.  
Ändringen är att självrisken höjts från 6 km enkel resa till 20 km enkel resa, dvs för en timlärare som har 
över 20 km enkel resa höjs självrisken med 14 km per resa eller 28 km per utbildningstillfälle. I pengar 
motsvarar det 12,88 euro per utbildningstillfälle (km-ersättningen 0,46 €/km). Lönen för hållen timme är 
ca. 30 €/h + reseersättning.  
Inom medborgar- och arbetarinstituteten i Kronoby och i grannkommunerna Jakobstad, Pedersöre och 
Nykarleby har man beslutat kvarhålla självrisken vid 6 km enkel resa. I Karleby har man beslutat sig för 
en självriskdel utgående från 10 km enkel resa.  
Med en självriskandel på 6 km ersätter Kvarnen i dag sina timlärare upp till 8000€/år. Den summan 
skulle avsevärt minska om självrisken skulle vara 20km enkel väg. Ur avtalets synvinkel är en större 
ersättning helt en bedömningsfråga som arbetsgivaren tar ställning till och kräver ingen avtalsmotpart. 
 
Beredning: Rektor Tom Hansén, 050-550 7722  
e-post: tom.hansen@kvarnen.fi 
                                                                                                               
Beslutsförslag: Styrelsen besluter att för timlärare vid Kvarnen samkommun utbetalas, från 1.8 2022 
tills vidare, en reseersättning motsvarande den tidigare självrisken, dvs. en självrisk om 6 km/enkel resa 
och följer då övriga aktörer inom den fria bildningen i nejden, som gått in för en bibehållen 
kilometergräns. 
Beslut: Enligt förslaget 

 

* 
§ 16 Ersättningar för resekostnader En timlärares resekostnader för resor mellan timlärarens bostad 
eller tjänstgöringsställe och folkhögskolans verksamhetsställe ersätts i fortsättningen på samma sätt 
oberoende av i vilken kommun timlärarens bostad finns. Därtill har kilometergränsen för självrisken 
höjts. Resekostnaderna för resor från timlärarens bostad eller tjänstgöringsställe till folkhögskolans 
verksamhetsställe ersätts till den del resan överstiger tjugo kilometer. På samma grunder ersätts också 
återresan. Arbetsgivaren kan dock enligt prövning helt eller delvis betala resekostnadsersättning också 
i fråga om kilometergränsen för självrisken. Utbetalning av dagtraktamente har strukits ur paragrafen. 
Till övriga delar bestäms ersättningen för timlärarens resekostnader fortfarande i enlighet med bilagan 
om ersättningar för resekostnader i AKTA.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

Irene Strömberg (2 dec 2022 20:13 GMT+2)
Irene Strömberg

Madeleine Englund-Svenlin (7 dec 2022 15:42 GMT+2)
Madeleine Englund-Svenlin
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§ 45 Budget 2023 och ekonomiplan 2024-2025 
 

Beredning: Rektor Tom Hansén, 050-550 7722 
e-post: tom.hansen@kvarnen.fi                                                                                                               
 
Beredning: Ekonomichef Pontus Wallis, 040-486 5619  
e-post: pontus.wallis@kvarnen.fi 
                                                                                                               
Beslutsförslag: Budgetarbetet har följt tidigare mönster där linjerna kunnat göra upp sina egna 
budgetförslag som senare sammanställts på ekonomikontoret till en gemensam budget för Kvarnen.   
Coronapandemin till trots tror vi på en ljus framtid och har kunnat planera med full kapacitet för våra 
långa linjer. Kortkurserna, det som tidigare gett oss både synlighet och spelrum i vår budget, har minskat 
i antal till följd av den stora osäkerheten pandemin åsamkat, men är på uppåtgående igen. Även 
uthyrningsverksamheten som år 2019 kom väl i gång, och de extra hyresinkomsterna den inbringade, 
är på väg tillbaka. Kommunandelarna kvarstår oförändrade. 
Till följd av Kulturfondens aviserade stödpengar (upp till 50%) för investeringar har reserveringar 
upptagits i budgeten 2023 och ekonomiplanen för 2024-2025. Omändrings- och utvidgningsarbeten av 
köket ligger nu närmast. Detta till följd av att elevantalet gått kraftigt upp och kökets kapacitet inte längre 
räcker till. Dessutom kvarstår behovet av ny internatkapacitet. Budgeten presenteras för 
kommundirektörerna måndagen den 28.11 2022. 
Förslag: Styrelsen föreslår för stämman att budgeten för år 2023 och ekonomiplanen för åren 2024-
2025 godkänns. Budgetförslaget i sin helhet som bilaga 1 § 45. 
Beslut: Enligt förslaget 

 

§ 46 Budgetändring 

 

Då budgeten för 2022 fastställdes hade de slutliga statsandelarna för 2022 ännu inte publicerats för fri 
bildning. Under hösten flyttades också påbyggnadsundervisningen till fri bildning och i och med att 
understödet för denna utbildning blivit till fullo budgeterat under påbyggnadsundervisningen uppstod 
skillnader i budgeteringen. Även antalet studerandeveckor för de med integrationsplan ökade något i 
jämförelse med den budget som slogs fast hösten 2021. För den del av studerandeveckor som översteg 
den ursprungliga andelen i finansieringsbeslutet 2022 för ukrainska studeranden med tillfälligt skydd 
och integrationsplan beviljades ytterligare finansiering. Outdoor Academy däremot blev beviljade något 
lägre statsbidrag än det budgeterade beloppet. 
 
Beredning: Ekonomichef Pontus Wallis, 040-486 5619  
e-post: pontus.wallis@kvarnen.fi  
 
Förslag: I grunden för budgetändringen ligger de externa intäkterna 194359,31€ över det tidigare 
budgeterade beloppet. I och med ett högre antal studeranden med integrationsplan så steg också 
kostnaderna. Också de stigande elpriserna samt de kraftigt ökade livsmedelspriserna har gjort sin 
påverkan. I förslaget till budgetändring är en ökning av kostnader på 132600€. I och med att det i 
budgeten för 2022 fanns ett budgeterat överskott på 13 543,15€ så skulle totala ändringen ligga på 
75302,46€ i budgetförändringsförslaget. Investeringar för byggnader föreslås höjas till 220000€ för att 
räcka till slutförandet av bastu, konferens och gymbyggnaden som landade på 216947,16€ på år 2022. 
Beslut: Enligt förslaget 
 
 
 
 
 
 
 
 

Irene Strömberg (2 dec 2022 20:13 GMT+2)
Irene Strömberg

Madeleine Englund-Svenlin (7 dec 2022 15:42 GMT+2)
Madeleine Englund-Svenlin

mailto:pontus.wallis@kvarnen.fi
mailto:pontus.wallis@kvarnen.fi
mailto:pontus.wallis@kvarnen.fi
mailto:pontus.wallis@kvarnen.fi


7 
 

Protokolljustering 
Kronoby den        /         2022 _____________________________ ______________________________ 

 
 
 
 
 
 

§ 47 Övriga ärenden 
 
Stämman samlas torsdagen den 15.12 kl. 15 

  
 

§ 48 Anmälningsärenden 
 

• Skolan 131 år den 3.11 2022 gick i arbetets tecken.  

• POVAKO besöker Strömbäcks folkhögskola utanför Umeå vecka 50 inom ramen för ett 
NordPlus-projekt. Alla linjens studerande, linjeledaren och två timlärare deltar. 

• Inom ramen för ett Erasmus+ projekt om samarbete med en Egå ungdoms höjskole i 
Danmark, Västra Nylands folkhögskola i Finland och Strömbäcks folkhögskola i Sverige under 
rubriken Norden och de ungas värld - Nordisk dimension i ungdomsutbildning på folkhögskola. 
Stöd av ungas personliga utveckling till goda samhällsmedborgare, en holistisk syn på 
lärande. 2 utbytesperioder har genomförts, ett i Kronoby och ett i Ålborg i Danmark 
tillsammans med övriga deltagare. 3 träffar återstår. Utbytet har varit givande. 

• Rektorns beslutsförteckning för tiden 1.8-28.11. 

• Roy Sabel, tidigare elev, styrelsemedlem, stämmomedlem, medlem i byggnadsnämnden, har 
efter lång och trogen tjänst, beslutat avsäga sig fortsatta förtroendeuppdrag inom Kvarnen 
samkommun. Styrelsen gav rektorn i uppdrag att inbjuda Roy Sabel till stämmomötet den 
15.12 samt planera för en lämplig uppvaktning i samband med samkommunstämman.  

 
 

§ 49 Mötets avslutande 

 

Mötet avslutades kl. 16.55 
 
 
 
 

Irene Strömberg (2 dec 2022 20:13 GMT+2)
Irene Strömberg

Madeleine Englund-Svenlin (7 dec 2022 15:42 GMT+2)
Madeleine Englund-Svenlin
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